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Nuuk,  7. oktober 2009 

I henhold til Inatsisartuts forretningsorden §36 stk. 1 fremsender jeg følgende spørgsmål til 
Naalakkersuisut:

Naalakkersuisoq for fiskeri nævnte fra talerstolen, at hun ikke betragtede hellefiske-
fiskernes situation hvor kvoten er opfisket som kritisk og problematisk og til den vil jeg 
gerne høre hendes uddybning af denne udtalelse med begrundelse samt ønsker jeg at vide 
hvad hun har nået frem til af løsningsforslag med hensyn til evt merbevilling af kvoter for 
hellefisk, eftersom hun nu har afholdt møderne med erhvervet i Nordgrønland ?
(Medlem af Inatsisartut Aleqa Hammond, Siumut)
 

Under  behandling  af  punkt  97  i  landstingssalen  idag  havde  man  spørgerunde  fra  salen  til 
naalakkersuisut for fiskeri og i denne forbindelse spurgte Siumut til den kristiske situation med 
opfisket hellefiske kvoter som hellefiske-fiskerne er havnet i. Naalakkersuisoq for fiskeri sagde, at 
hun ikke betragter situationen som kritisk og problematisk hvilket jeg hermed ønsker en forklaring 
på denne udmelding samt ønsker jeg at vide hvad man er nået frem til af løsningsforslag til kvote 
spørgsmål eftersom hun nu er returneret fra møderne med erhvervet.

Jeg ønsker at få spørgsmålet besvaret indenfor 10 dage.
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